

THE BIG SWAMP - DELTA BLUES & BLUESROCK



Der Südosten der Vereinigten Staaten. Wiege des Blues. Die Kneipen und Anzüge der 50er sind kaum ein Flirren in der moskitogeschwängerten Luft. Genau die atmet **The Big Swamp**. Die Musik der vier Musiker ist erdig, pulsierend, ursprünglich.

Delta Blues. Southern Rock. Swamp Rock.

„Scharfer Juke-Joint-Sound aus Hildesheim“, staunten die Redakteure von „Gitarre & Bass“ nach den ersten Aufnahmen. Die Musik von **The Big Swamp** fließt durch die Gehörgänge wie feuriger Whiskey durch die Speiseröhre.

Die Band schwimmt in denselben Gewässern wie **Foghat**, **R.L. Burnside**, **Jack White**, **Wucan**, **Siena Root** oder **Blackberry Smoke**.

Über 2700 Musikliebhabern gefällt die Gruppe auf Facebook. 20.000 Klicks zählt Youtube für „River Mud“. Das Erstlingswerk der Gruppe, „Sober And Nice“, ist vergriffen. Das Album „Heavy Load“ und die darauffolgende EP „Come Over, Come Home“ wurden in Nashville, Tennessee gemastert. Verantwortlich war TrueEast-Mastering. Die Aufnahmen von allen drei Silberlingen entstanden in den 7V-Studios von Achim Sauer.

Es folgte eine Best-Of Vinyl im sehr edlen Gatefold Sleeve und Mitte 2020 veröffentlicht die Band 4 Songs, die in der sogenannten Corona-Krise in der alten Besetzung aufgenommen wurden. Seit Mitte 2020 sind **The Big Swamp** in neuer Besetzung unterwegs.

The Big Swamp sind schon lange kein Geheimtipp mehr. Die Platten der Swamp-Rocker sind unverzichtbarer Bestandteil im Plattenregal jedes Blues-Fans.

► LINKS

[FACEBOOK](#) | [WEBSITE](#)

► LISTEN & WATCH

[BANDCAMP](#) | [OFFICIAL VIDEO](#) | [AT 7V-STUDIOS](#)

► RELEASES

SOBER AND NICE - Mini CD, 2015

HEAVY LOAD - CD Digipack, 2016

COME OVER COME HOME - CD Digipack, 2017

THE BIG SWAMP - Vinyl Gatefold, 2018

GET IT ON NOW - Digital Download, 2020

THE BIG SWAMP sind:

Leroy White - Vocals, Harp

Dennis Krastinat - Guitar, Backing Vocals

wena - Bass

Phil Hansmann - Drums

THE BIG SWAMP - DELTA BLUES & BLUESROCK



The southeastern United States. Cradle of the blues. The pubs and suits of the 50s are hardly a flurry in the mosquitoesque air. That's exactly what **The Big Swamp** breathes. The music is earthy, pulsating, original.

Delta blues. Southern Rock. Swamp Rock.

"Sharp Juke Joint Sound from Hildesheim", the editors of "Gitarre & Bass" marveled after the first recordings. The music of **The Big Swamp** flows through the ear canals like fiery whiskey through the esophagus. The band swims in the same waters as **Fog-**

hat, R.L. Burnside, Jack White, Wucan, Siena Root or Blackberry Smoke.

Over 2700 music lovers like the group on Facebook. 20.000 clicks count Youtube for "River Mud". The first work of the group, "Sober And Nice", is out of print. The album "Heavy Load" and the subsequent EP "Come Over, Come Home" were mastered in Nashville, Tennessee. TrueEast mastering was responsible. The recordings of all three pieces of silver were made in Achim Sauer's 7V studios. This was followed by a best-of vinyl in a very elegant gatefold sleeve and in mid-2020 the band released 4 songs that were recorded in the old line-up during the so-called corona crisis. **The Big Swamp** have had a new line-up since mid-2020.

The Big Swamp are no longer an insider tip. The plates of the Swamp Rocker are indispensable part in the record shelf of every blues fan.

► LINKS

[FACEBOOK](#) | [WEBSITE](#)

► LISTEN & WATCH

[BANDCAMP](#) | [OFFICIAL VIDEO](#) | [AT 7V-STUDIOS](#)

► RELEASES

SOBER AND NICE - Mini CD, 2015

HEAVY LOAD - CD Digipack, 2016

COME OVER COME HOME - CD Digipack, 2017

THE BIG SWAMP - Vinyl Gatefold, 2018

GET IT ON NOW - Digital Download, 2020

THE BIG SWAMP are:

Leroy White - Vocals, Harp

Dennis Krastinat - Guitar, Backing Vocals

wena - Bass

Phil Hansmann - Drums